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Betreft: Schriftelijke vragen rondom de toegankelijkheid van de NDFF-database

Datum: 6 maart 2024

Geachte Gedeputeerde Staten,

De onderstaande vragen betreffen een kwestie die al wat langer loopt. Het ministerie van
LNV publiceerde in november 2022 een wijzigingsbesluit t.b.v. het aanpassen van 101
aanwijzingsbesluiten van Natura 2000 gebieden, met als resultaat dat er grofweg 150 nieuwe
delen stikstofgevoelige natuur wordt ingetekend. Dit soort besluiten worden onder andere
gemaakt op basis van de natuurdata uit de Nationale Databank Flora en Fauna (NDFF). Om
omwonende agrariërs en andere belanghebbenden bij dit soort wijzigingen van een sterkere
informatiepositie te voorzien zijn er eerder in andere gremia, de Eerste Kamer1 en de
Provinciale Staten van Friesland2, moties aangenomen waarin, onder andere, gevraagd
wordt om de ruwe data uit de NDFF openbaar toegankelijk te maken.

Aangezien volgens het verdrag van Aarhus het publiek recht heeft op milieu-informatie en er
een hoop staat te gebeuren in het landelijk gebied de volgende vragen:

1. Worden (of zijn) agrariërs, ondernemers en andere vergunningplichtige
belanghebbenden actief geïnformeerd wanneer er een wijzigingsbesluit zoals
hierboven genoemd invloed heeft op hun omgeving?

2. Kan Gedeputeerde Staten belanghebbenden in en rondom Utrechtse Natura 2000
gebieden die nog geen zienswijze hebben ingediend alsnog de kans geven een
zienswijze in te dienen als nieuwe informatie daar aanleiding toe geeft?

3. Heeft provincie Utrecht sinds 2019, gezien de motie in de Eerste Kamer, proactief
gehandeld om de NDFF data publiek toegankelijk te krijgen? Zo nee, waarom niet?

4. Is Gedeputeerde Staten bereid om zich binnen het IPO in te spannen om te zorgen
dat uitvoeringsorganisatie Bij12, als beheerder van de NDFF, deze data beschikbaar
stelt?

5. Welke inspanningen en bewegingen van Bij12 tot het beschikbaar maken van de
NDFF data heeft Gedeputeerde Staten tot op heden gezien?

6. Hoe kan Gedeputeerde Staten ervoor zorgen dat belanghebbenden voorzien zijn in
hun informatiebehoefte zolang de NDFF data nog niet openbaar is?
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2 https://fryslan.notubiz.nl/modules/6/moasjes_en_amendeminten/823704?parent_event=1037192

1https://www.eerstekamer.nl/behandeling/20191217/motie_van_het_lid_schalk_c_s_over_2/document
3/f=/vl4jblt3k0vl_opgemaakt.pdf


